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Minnesanteckningar från arbetsgruppen för 
stadsmiljö- och trygghetsfrågor  

Minnesanteckningar 2 december 2021 
 
Deltagare från nämnden:  
Rebekka Dominique (MP) 
Anette Hellström (M)  
Marco Rossi (L)  
Johan Vesterlund (C)  
Lolita Lovén Johnsen (KD)  
Mattias Håkansson (V)  
 
Deltagare från förvaltningen:  
Sebastian Rigi, samhällsplanerare  
 
Nedan beskrivs de punkter och förda diskussioner som ingick i mötet 
 

Trekantsparken 
Sebastian Rigi berättade om Trekantsparkens framtid. I och med 
mycket nybyggnation i område så kommer parken få en än mer 
viktig roll som rekreativ plats i framtiden. Idéer kring stråk, 
vattenkontakt och rekreationsåtgärder från arbetsmaterialet för 
parken presenterades. 
 

Lägesbild och brottsstatistik 
Sebastian Rigi berättade om hur förvaltningen arbetar med lägesbild 
kring brott och trygghet. Utdrag från lägesbilden diskuterades och 
ledamöter fick en inblick i det operativa arbetet som sker för att öka 
tryggheten och minska brott i stadsdelsområdet. Vidare 
presenterades brottsstatistik, först mellan stadsdelsområden i 
söderort, sedan inom Hägersten-Älvsjö SDO. 
 

Planerade trygghetsinvesteringar 
Sebastian Rigi presenterade planerade trygghetsinvesteringar för 
2022. Trygghetsmedel har sökts från centrala medelsreserven för 
fyra belysningsprojekt i Solberga, Älvsjö och två i Fruängen. 
Vidare har pengar sökts för en stadsodling i Nybohov i Liljeholmen. 
 
 

Hägersten-Älvsjö stadsdelsförvaltning
Avdelningen för samhällsplanering och intern 
service

PM
Dnr HÄ 2021/289

2022-01-05
Kungsklippan 6
112 25 Stockholm
daniel.lauridsen@stockholm.se
start.stockholm



 

 
 

PM 
Dnr HÄ 2021/289 

Sida 2 (2) 
 

Minnesanteckningar från arbetsgruppen för 
stadsmiljö- och 
trygghetsfrågor  
 

Övriga punkter 
Sebastian Rigi blev ombedd att undersöka vad förvaltningens 
ståndpunkt angående så kallade mosquito-larm är. Vidare är mötena 
fortsatt planerade till två gånger per termin. På begäran av 
ledamöter så kommer de fortsatt att hållas i anslutning till sociala 
delegationen, dvs. torsdagar med starttid ungefär 17:15-17:30.
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